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تایید ناظر AFC با وجود آلودگی هوای 
تهران

بازی پرسپولیس و الدحیل قطعی 
برگزار می شود

دیدار تیم های فوتبال پرسپولیس و الدحیل 
قطر طبق برنامه مشخص از پیش تعیین شده در 
هفته ششم لیگ قهرمانان آسیا برگزار می شود.

به گزارش مهر، آلودگی هوای شهر تهران باعث 
تعطیلی مدارس در سطح پایتخت شده است تا 
برگزاری بازی پرسپولیس و الدحیل قطر در هفته 
ششم لیگ قهرمانان آسیا را نیز تحت تأثیر قرار 

دهد.
دو تیم در حالی ساعت ۱۹:۳۰ امروز به مصاف 
یکدیگر خواهند رفت که ناظر بازی ظهر امروز 
وارد تهران شده و با استعلام اولیه از سایت های 
و  آب  بینی  پیش  خصوص  در  جهانی  معتبر 
هوای شهر تهران نظر اولیه خود مبنی بر برگزاری 

قطعی بازی را اعلام کرده است.

مقصودلو پیروز شد طباطبایی 
شکست خورد

مرد شماره یک شطرنج ایران در مسابقات آلمان 
به پیروزی رسید.

ایسنا، پرهام مقصودلو، مرد شماره  به گزارش 
یک شطرنج ایران که در مسابقات شاخ بوندسلیگا 
شرکت کرده است، در دور چهارم این مسابقات 
به  توانست  و  رفت  لهستانی  حریف  مصاف  به 
پیروزی برسد. مقصودلو که با ریتینگ ۲۷۰۷ در این 
مسابقات حضور دارد درحالی مقابل حریفش به 
پیروزی دست یافت که حریف لهستانی او در این 

دور از رقابت ها دارای ریتینگ ۲۵۸۵ بود.
مقصودلو در این مسابقات به ۳ پیروزی و یک 
تساوی برای تیمش رسیده است. عملکرد مقصودلو 
به طوری که ملی  بوده  این مسابقات مثبت  در 
پوش شطرنج ایران حدود ۸ واحد ریتینگ زنده خود 
را افزایش داده است. تیم مقصودلو در دور چهارم 
با نتیجه ۵ بر ۳ پیروز این دیدار شد. دور پنجم این 

ماسابقات از ۲۲ آذر از سرگیری می شود.
پوش  ملی  دیگر  طباطبایی،  امین  سیدمحمد 
شطرنج ایران که در مسابقات لندن شرکت کرده 
است، در دور سوم مقابل حریف انگلیسی شکست 
خورد. طباطبایی در این رقابت ها به دو شکست و 
یک پیروزی دست یافته و حدود ۹ واحد ریتینگ 
زنده خود را از دست داده است. طباطبایی اکنون 
با یک امتیاز در رده هشتم این مسابقات ایستاده 

است.
 ۱۰ با حضور  لندن  مسابقات  دوره  سیزدهمین 
شطرنج باز در لندن کار خود را دنبال می کند. نفر 
اول این مسابقات می تواند ۱۵ هزارپوند را به جیب 

بزند.

رونالدو به تاجیکستان نمی رود
سرمربی پرتغالی تیم فوتبال النصر عربستان، 
کریستیانو رونالدو را از فهرست آسیایی تیمش 
برای دیدار با استقلال تاجیکستان کنار گذاشت.
به گزارش ایلنا و به نقل از روزنامه الریاضیه 
عربستان، لوئیس کاسترو، سرمربی النصر نام 
کریستانو رونالدو را از فهرست تیمش برای بازی 
دور پایانی مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا 

برابر استقلال تاجیکستان خط زد.
کروات،  بروزوویچ  مارسلو  الغنام،  سلطان 
الکس تلیس برزیلی و علی لاگامی نیز از جمله 
به  سفر  در  النصر  فوتبال  تیم  غایبان  دیگر 

تاجیکستان هستند.
صدرنشین  امتیاز   ۱۳ با  النصر  فوتبال  تیم 
جدول رده بندی گروه E لیگ قهرمانان آسیا است 
این مسابقات  به مرحله بعدی  را  و صعودش 
قطعی کرد. پرسپولیس )۸ امتیاز(، الدحیل قطر 
امتیاز(   ۲( تاجیکستان  استقلال  و  امتیاز(   4(
رده های دوم تا چهارم جدول را در اختیار دارند.

پینگ پنگ باز تاریخ ساز ایران بدون 
شغل و خانه!

ملی پوش تنیس روی میز ایران گفت: دغدغه 
نداشتن شغل و حتی مسکن، همراه من است و 
با پاداش بازی های آسیایی هانگژو هم هیچ کاری 

نمی توان انجام داد.
ایسنا  با  گفت وگو  در  هدایی  امیرحسین 
درباره ی دغدغه اشتغال خود بیان کرد: در سه 
سال گذشته همه تلاش خود را کردم تا بهترین 
امیدهای  رنکینگ  اول  نفر  بگیرم. من  را  نتایج 
اسلامی  کشورهای  بازی های  در  شدم،  جهان 
بازی های  در  و  شدم  طلا  مدال  دو  صاحت 
آسیایی هانگژو نیز همراه نیما و نوشاد عالمیان 
مدال برنز تاریخی تیم را به دست آوردیم. ما 
تیم ژاپن را که چند میلیون یورو بودجه دارد و 
است،  بهره مند  زیادی  اسپانسرهای  وجود  از 
شکست دادیم. درخواست من این است که با 
توجه به کارهایی که انجام شده است، حداقل 

مشکل اشتغال من حل شود.
قراردادمان میلیاردی نیست تا مشکل مسکن 

نداشته باشیم
او ادامه داد: قراردادهای ما مانند فوتبالیست ها، 
میلیاردی نیست و از طرفی نمی دانم باید چه کار 
دیگری انجام دهیم تا مشکل اشتغال و مسکن 
ما حل شود. برای مدال تاریخی تنیس روی میز، 
کمیته ملی المپیک ۷۵ میلیون تومان پرداخت 
ورزش  وزارت  هم  تومان  میلیون   ۱۲۵ و  کرد 
می پردازد و با این مبالغ چه کار می توان کرد؟ 
تهیه  نمی توان  هم  معمولی  ماشین  یک  حتی 
کرد. ۲4 سالگی من دارد تمام می شود اما دغدغه 
مسکن و اشتغال دارم و نمی دانم چه کار دیگری 
باید در تنیس روی میز انجام دهم تا این دغدغه 
ام برطرف شود. درخواست دارم وزیر ورزش به 
این موضوع ورود کند تا این دغدغه ما ورزشکاران 

برطرف شود.
دغدغه مسکن و شغل دارم

در  حضور  توانایی  اینکه  به  اشاره  با  هدایی 
سه المپیک را دارد، تصریح کرد: خوشحالم که 
مشکل اشتغال نوشاد و نیما عالمیان حل شده 
است و به نوشاد مسکن مهر هم داده اند اما من 
هنوز این دغدغه ها را دارم. امیدوارم کمک شود 
تا انگیزه ام حفظ شود چون با توجه به شرایط 
سنی ام می توانم علاوه بر المپیک پاریس به دو 

المپیک دیگر هم فکر کنم. 
رئیس  جمهوری هم برای پیگیری اشتغال و 
روزانه  است.  داده  دستور  ورزشکاران  مسکن 
هشت ساعت دور از خانواده تمرین می کنم  و 
در این شرایط کار دیگری نمی توانم انجام دهم 
از این رو امیدوارم این مشکلات ما حل شود. 
تمام تمرکزم روی این است در وهله اول سهمیه 
تیمی المپیک را بگیریم هر چند که کار سخت 
است و اگر موفق به گرفتن سهمیه تیمی نشدیم، 
به دنبال سهمیه انفرادی المپیک هستم تا در 

المپیک پاریس حضور داشته باشم.
نوع انتخابی المپیک به ضرر ماست

مورد  در  ایران  میز  روی  تنیس  ملی پوش   
شانس ایران برای گرفتن سهمیه تیمی المپیک 
پاریس در مسابقات تیمی جهان تصریح کرد: 
کار سختی است اما تیم ما همانطور که همه 
کارشناس ها گفته اند اگر شرایط خوب باشد و 
را رقم  اتفاقی  باشد می توانیم هر  روز، روزمان 
تیمی  مسابقات  است  این  مهم  نکته  بزنیم. 
قهرمانی جهان حکم انتخابی المپیک هم دارد و 
تیم هایی مانند چین که سهمیه دارند یا فرانسه 
که به واسطه میزبانی، سهمیه دارد هم در این 
مسابقات هستند و اگر در راند اول به این تیم ها 
بخوریم و مغلوب شویم شانس ما برای گرفتن 
سهمیه می سوزد چون حضور آنها در بین هشت 
تیم اول تاثیری در سهمیه خودشان ندارد بلکه 
با حذف بقیه تیم ها می توانند روی شانس آنها 
برای گرفتن کسب سهمیه المپیک تاثیر بگذارند. 
امیدوارم در مسابقات بتوانیم سهمیه را بگیریم 
که  و تصمیماتی  است  کار سخت  که  هرچند 

گرفته اند به ضرر ما است.

»سواستفاده« برخی ورزشکاران از سفرهایی که 
با تیم ملی نصیب شأن می شود، ورزش کشور را با 
معضل »پناهندگی« مواجه کرده است، طوری که 
سال هاست مسئولان را وادار به اجرای قانونی کرده 

که نانوشته است.
به گزارش مهر، ماهیت این قانون به واسطه برخی 
افشاگری ها پیش از این به گوش کمیته بین المللی 
المپیک )IOC( رسید و مسئولان این کمیته را نسبت 
به خود حساس کرد طوری که بابت آن از مدیران 
آن شدند،  لغو  و خواستار  توضیح خواستند  ایران 
موضوع مهمی که با گذر زمان نه تنها به باد فراموشی 
سپرده نشد بلکه قرار است در مهمترین و بزرگ ترین 
گردهمایی مسئولان ورزش کشور مطرح و برای آن 

چاره اندیشی شود.
اخذ وثیقه مالی ورزشکاران؛ قانونی نانوشته

پناهندگی و استمرار آن توسط ورزشکاران رشته های 
مختلف، مسئولان ورزش را بر آن داشت تا به منظور 
جلوگیری از تکرار این روند هرساله و به نوعی بستن 
اخذ  پناهنده شدن،  برای  پای ورزشکاران  و  دست 

تعهد و وثیقه از آنها را در برنامه قرار دهند.
سال هاست که اینگونه تمهیدات در جهت کاهش 
به  و  اندیشیده شده  ورزش  اهالی  پناهندگی  آمار 
خصوص پیش از سفر به آمریکا و کشورهای شینگن 
خیلی سفت و سخت اجرا می شود. البته با وجود این 
سختگیری ها نه تنها پناهنده شدن ورزشکاران ادامه 

پیدا کرد بلکه به سطح رؤسا هم سرایت کرد.
با این حال مسئولان همچنان بر اخذ ضمانت نامه 
مالی از ورزشکاران برای خروج از کشور تاکید دارند. 
حتی خبرنگار مهر کسب اطلاع کرده که طی یک سال 
گذشته حراست وزارت ورزش طی نامه ای رسمی به 
فدراسیون ها بر این موضوع تاکید و خواستار اخذ 
وثیقه ٣٠٠ میلیون تومانی از ورزشکاران شده است. 
سرپرست کاروان ایران در بازی های پاراآسیایی هم 
در یکی از نشست های هماهنگی پیش از اعزام با 
رؤسای فدراسیون ها و سرپرستان تیم ها موضوع اخذ 

ضمانت نامه مالی را مطرح کرده بود.
این در حالی است که گرفتن ضمانت نامه مالی 
از ورزشکاران قانون نیست و در هیچ اساسنامه و 
دستورالعملی به آن اشاره نشده است. صرفاً راهکاری 
ورزشکاران  پناهندگی  با  مقابله  برای  که  است 
اندیشیده شده است اما واکنش نهادهای بین المللی 

ورزش را به همراه داشته است.
نگرانی کمیته بین المللی المپیک و درخواست 

توضیح از ایران
پناهنده  ورزشکاران  افشاگری های  و  روایت ها 
مالی  وثیقه های  مورد  در  ایران  کرده  مهاجرت  یا 
صدای کمیته بین المللی المپیک را درآورد طوری که 
»توماس باخ« رئیس این کمیته از محمود خسروی 
وفا رئیس کمیته ملی المپیک در این زمینه توضیح 

خواست.
دومین سفر محمود خسروی وفا به عنوان رئیس 
کمیته ملی المپیک ایران به لوزان سوئیس که بهمن 
سال گذشته و پنج ماه بعد از ورودش به این کمیته 

به  وی  واقع  در  بود.  راستا  همین  در  شد  انجام 
درخواست مسئولان IOC در مقر این کمیته حاضر 
شد تا در مورد برخی موضوعات روز ورزش ایران و از 

جمله ضمانت های مالی توضیح دهد.
خسروی وفا بهمن ۱4۰۱ با دعوت کمیته بین المللی 
از  مالی«  »ضمانت نامه  شد.  لوزان  عازم  المپیک 
ورزشکاران یکی از محورهای مورد بحث در دیدار وی 

با توماس باخ بود
IOC تأیید اخذ وثیقه مالی توسط خسروی وفا به

با  دیدار  اولین  از  بعد  وفا  خسروی  محمود 
نشست  طی  ایران،  به  بازگشت  و  باخ  توماس 
کرد.  تشریح  را  دیدار  آن  در  مطرح  موارد  خبری 
مسئولان  که  کرد  اعلام  وی  نشست  همان  در 
کمیته بین المللی المپیک صحت ضمانت مالی از 
ورزشکار برای خروج از کشور را پرسیدند و من آن 

را تأیید کردم.
بهمن   ۲۵ نشست  بخش  این  در  وفا  خسروی 
۱4۰۱ خود اینچنین گفت: »آنها به پناهندگی دختر 
ورزشکار کشورمان )اسکی( اشاره کردند و اینکه گویا 
وی )ورزشکار( گفته که از من ضمانتمانه خواسته اند 
برای خروج از کشور، صحت این مسئله را از من 
پرسیدند که اعلام کردم درست است اما کمیته ملی 
المپیک هیچ وقت در این زمینه ضمانتنامه ای نگرفته 

و نخواهد گرفت.«

لغو اخذ وثیقه مالی خروج ورزشکاران با طرح در 
مجمع کمیته ملی المپیک

کمیته ملی المپیک بعد از دیدار مورد نظر و به 
گزارشی  المپیک،  المللی  بین  کمیته  درخواست 
 IOC اختیار  در  نظر  مورد  موضوعات  از  مکتوب 
وثیقه  اخذ  موضوع  می رسد  نظر  به  اما  گذاشت 
مالی به قدری حساسیت داشته که قرار است در 
و  مطرح  ورزش  مسئولان  گردهمایی  بزرگ ترین 

احتمالاً تاییدیه لغو آن گرفته شود.
مجمع  در  که  کرده  اطلاع  کسب  مهر  خبرنگار 
عمومی کمیته ملی المپیک که روز سه شنبه )۱4 
آذر( برگزار می شود، این موضوع توسط رئیس کمیته 
و در حضور وزیر ورزش طرح خواهد شد. البته که 
در دستورالعمل مجمع اشاره مستقیمی به آن نشده 

اما این مهم در برنامه لحاظ شده است.
در واقع رئیس کمیته ملی المپیک در راستای قولی 
که به IOC داده، پیگیر لغو وثیقه مالی ورزشکاران 
در مجمع است چرا که وی در همان نشست خبری 
مورد نظر و در بخشی از صحبت هایش در این زمینه 
گفت: »اعلام کردیم که همین مسئله را برای مجمع 
سال آینده در دستور کار قرار می دهیم تا فدراسیون ها 

نظر بدهند و آن از دستور کار خارج شود.«
نتیجه لغو قانونی که اصل نیست اما مرهم است

گرفتن ضمانت نامه مالی خروج از کشور در ایران 

از  آن  مشابه  اینکه  کما  نیست  ورزشی ها  مختص 
دانشجویان بورسیه هم گرفته می شود اما اصولی و 
قانونی. این موضوع اما بر خلاف قوانین کمیته بین 
المللی المپیک است که بر رعایت منشور المپیک و 
حفظ حقوق ورزشکار از منظر انسانی و ورزشی تاکید 
از  از خروج  پیش  گرفتن سندمالی  از طرفی  دارد. 
کشور ورزشی ها اصلاً تضمین کننده بازگشت صد در 
صدی آنها به کشور نبوده و به همین دلیل هیچ وقت 
آمار این پدیده به صفر نرسید. حتی عدم دریافت 
مشابه این ضمانت نامه از مربیان و رؤسا یک خطا 
سال  کمااینکه  بود  نانوشته  قانون  این  مورد  در 
گذشته این فرصت را در اختیار حسین ثوری رئیس 
فدراسیون بوکس قرار داد تا همراه با تیم جوانانش 
عازم مسابقات جهانی اسپانیا شود و دیگر بازنگردد.

با این حال وثیقه مالی و گرفتن آن از ورزشکار، زهر 
چشمی است که از او گرفته می شود تا جای امید 
برای بازگشتش باقی بگذارد. برداشتن این »قانون 
نانوشته« اما می تواند بستر پناهندگی را بیشتر از 
قبل فراهم کند اگر مسئولان همچنان در حفظ و 

تقویت انگیزه ورزشکاران به آنها بدهکار باشند.
درست تر آن است که برخورد با ورزشکار و مهیا 
شدن شرایط فعالیت حرفه ای برای او در کشور به 
گونه ای باشد که وی برای بازگشت به کشور مشتاق 

باشد.

پرسپولیس  مهم ترین بازی فصل را پیش رو دارد.
به گزارش ورزش سه برای تیمی که تقریباً همیشه از مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان آسیا صعود کرده، حذف در این مرحله می تواند دردناک 
باشد، اما همین سابقه و رزومه قدرتمند می تواند به لحاظ روانی 

پرسپولیس را آماده صعود کند.
پرسپولیس در گروهی که از ابتدا می شد آن را گروه مرگ مسابقات 
نامید ۸ امتیاز از 4 بازی به دست آورده، اما برای صعود احتمالاً به 

۱۱ امتیاز نیاز خواهد داشت و باید الدحیل را در خانه شکست دهد.
شرایط صعود روی کاغذ چندان سخت نیست. پرسپولیس در خانه 
و مقابل تماشاگرانش بازی می کند و البته حریف با حذف زودهنگام 
کاملاً بی انگیزه است، مگر اینکه دنبال حفظ اعتبار و پرستیژ خود 

باشد.
    پرسپولیس با یحیی گل محمدی دو صعود قدرتمند از گروهش 
داشته. فصل ۲۰۲۰ تیم یحیی در حالی که کرونا مسابقات را تحت 
تأثیر قرار داده بود، با ۱۰ امتیاز صدرنشین شد و تا فینال رفت. فصل 
بعد از آن هم تیم یحیی با کسب ۱۵ امتیاز و بالاترین امتیاز ممکن 
در تمام تیم های شرق و غرب راهی مرحله بعد شد و تا یک چهارم 

صعود کرد.
نکته اینکه از وقتی مسابقات با عنوان لیگ قهرمانان آسیا شناخته 
می شود پرسپولیس فقط دو بار حذف شده. یک بار سال ۲۰۱۱ که تیم 
علی دایی فقط ۵ امتیاز گرفت و در گروهش آخر شد و یک بار هم تیم 
برانکو که تا حدودی اسیر ناداوری و بدشانسی شد و ۷ امتیاز گرفت، 

اما در رتبه آخر گروهش قرار گفت.
از فصل ۲۰۰۹ که مسابقات تحت عنوان لیگ قهرمانان ادامه پیدا 
کرده، پرسپولیس چهار بار به عنوان تیم صدرنشین صعود کرده که 

دو بارش توسط یحیی گل محمدی و کادر فنی او اتفاق افتاده است.
سال ۲۰۰۹ گروه پرسپولیس سه تیمه بود، چرا که شارجه در نیمه 
راه کنار کشید و گروه را خراب کرد. سال ۲۰۱۲ در گروهی که الهلال 

در آن حضور داشت پرسپولیس ۱۱ امتیاز گرفت و صعود کرد. سال 
۲۰۱۵ این تیم ۱۲ امتیاز گرفت و از رده دوم صعود کرد. ۲۰۱۷ سالی 
بود که سرخ ها با ۹ امتیاز بعد از الهلال صعود کردند، اما در نهایت به 
نیمه نهایی رسیدند. سال ۲۰۱۸ و همان فصلی که پرسپولیس با برانکو 

تا فینال بالا رفت، پرسپولیس با ۱۳ امتیاز صدرنشین گروه خود شد.
سال ۲۰۲۰ همان فصلی که مسابقات به صورت مجتمع در قطر 
برگزار شد و تیم یحیی به فینال رسید، باز هم پرسپولیس صدرنشین 
گروهش شد، اما فقط ۱۰ امتیاز گرفت. در نهایت فصل ۲۰۲۱ بهترین 
عملکرد پرسپولیس در مرحله گروهی این رقابت ها در هند ثبت شد 

که تیم یحیی ۱۵ امتیاز گرفت و به عنوان صدرنشین بالا رفت.
پرسپولیس در جام باشگاه ها دو حذف تلخ در سال های ۱۹6۹ و 
۱۹۸۸ داشت. بار اول که با ۵ امتیاز در گروه ۵ تیمی  سوم شد. بار 
دوم نیز با همان شکست به محمدان بنگلادش، که در گروه سه 

تیمی دوم شد.
بعد از آن پرسپولیس در دوره پروین و استانکو چهار صعود متوالی 
در سال های ۹6، ۹۷، ۹۸ و ۲۰۰۰ داشت که به نیمه نهایی هم رسید. 
یک حذف تلخ هم در سال ۲۰۰۲ برای پرسپولیس ثبت شده که در 
گروهی که پاختاکور، الطلبه و نیسا حضور داشتند فقط 6 امتیاز 

داشت و دوم شد اما صعود نکرد.
لیگ  گروهی  مرحله  از  صعود  هشتمین  برای  پرسپولیس  حالا 
قهرمانان آسیا خیز برداشته؛ اتفاقی که به زعم یحیی گل محمدی در 

حکم رسیدن به فینال رقابت ها خواهد بود.
و  الدحیل  پرستاره  اسکواد  النصر،  قدرت  گرفتن  نظر  در  با  البته 
سختکوشی تیم تاجیکستانی، این بزرگ نمایی پر بیراه هم نبود. چنانچه 
پرسپولیس با پیروزی مقابل الدحیل یازده امتیازی شود و به عنوان تیم 
دوم صعود کند یحیی و تیمش به موفقیت های خود در لیگ قهرمانان 
ادامه خواهند داد و البته پرسپولیس با افتخارات بسیار در این رقابت ها 

کماکان شانس بهبود رکورد خود را خواهد داشت.

خداحافظی با قانون نانوشته

»وثیقه« از دست وپای ورزشکاران بازمی شود 
ورود کمیته بین المللی المپیک به »وثیقه مالی ورزشکاران ایران«، این موضوع را تا طرح در مجمع روز سه شنبه کمیته ملی المپیک و با هدف »لغو شدن« 

پیش برده اما هنوز مشخص نیست چه تصمیمی خواهند گرفت.

پرسپولیس فقط در یک صورت حذف می شود!رکورد شاگردان گل محمدی در آسیا

هیچ قانونی به 
خروج از کشور 
ورزشکاران به 
شرط »ضمانت 

مالی« اشاره 
ندارد

دارنده مدال نقره پرتاب دیسک المپیک ۲۰۱۲ لندن در واکنش به صحبت های 
حسین رسولی در خصوص اینکه یک اتاق می خواهد نه اردوی آمریکا، گفت: زمانی 
به آمریکا رفتم که مدال المپیک گرفتم و در کنار آن سه طلای بازی های آسیایی را 

کسب کردم و رکورددار آسیا بودم.
احسان حدادی در گفت وگو با ایرنا درباره وضعیت دوومیدانی ایران در چند سال 
اخیر، اظهار داشت: دوومیدانی چندین سال است که نیروهای خود را از دست داده؛ 
استعدادهای زیادی در این رشته حضور دارند و به خاطر نداشتن بودجه کافی، تامین 
منابع مالی از طریق فدراسیون انجام نشد تا دوومیدانی به جایگاه واقعی خودش 

برسد یا حتی به آن جایگاه نزدیک شود.
وی افزود: دوومیدانی قابلیت کسب مدال دارد. متاسفانه به خاطر درست برگزار 
نکردن اردوها و عدم استفاده درست از زیرساخت ها، این رشته نتوانسته به جایگاه 
مورد نظر خود برسد. به همین دلیل بیشتر مواقع مشکل مدیریتی داشتیم و در 
غیر این صورت می توانستیم نتایج بهتری بگیریم. درواقع به خاطر مشکل مدیریتی 
نتوانستیم امکانات اولیه را مهیا یا حتی مشکل اعزام ها را برطرف کنیم. دوومیدانی 
رشته ای است که باید حتما در دنیا با بقیه ورزشکاران تمرین کنید و هماهنگ شوید 
تا بتوانید نتیجه بگیرید. باید زیرساخت های اولیه همچون کتانی، دیسک و بسیاری 

از تجهیزات دیگر را فراهم کنیم.
دارنده چهار مدال طلای بازی های آسیایی عنوان کرد: دوومیدانی ایران ظرفیت 
کسب مدال های زیادی در بازی های آسیایی، جهانی و المپیک دارد و برای این امر 
نیازمند برنامه ریزی خوب هستیم. از لحاظ دانش مشکلی نداریم اما باید از نظر فنی 

بالا برویم تا موفق شویم. در بخش بانوان هم خوش بین هستیم و اگر بتوانیم بستری 
مهیا کنیم تا بانوان تمرینات خوبی انجام دهند و در اردو باشند، می توانیم توقع کسب 

مدال داشته باشیم.
به کسب مدال در دوومیدانی خوشبینم

وی با اشاره به اینکه به کسب مدال در دوومیدانی خوش بین هستم، خاطرنشان 
کرد: دوومیدانی مسیری دارد که باید آن را پیدا کنید و اگر در آن مسیر قرار بگیرید به 
دستاورد خوبی می رسد، وقتی آن مسیر را پیدا نکنید سختی می کشید. موفقیت در 
دوومیدانی تنها در تمرین نیست و باید همه چیز در کنار هم باشد. قطعا در المپیک 
۲۰۳۲ به مدال می رسیم اما نمی توانم بگویم که در المپیک ۲۰۲۸ قطعا نمی توانیم به 
مدال برسیم و ممکن است این اتفاق رخ دهد اما کار خیلی سختی است و نیازمند 
یک سری امکانات اولیه است. باید بسترسازی شود تا ورزشکار بتواند به آنچه که 

می خواهد، برسد.
برای بازگشت به دنیای قهرمانی وسوسه نمی شوم

حدادی بعد از کسب نقره بازی های آسیایی هانگژو از دنیای قهرمانی خداحافظی 
کرد. بازگشت دوباره او و اینکه او برای بازگشت وسوسه  نمی شود، موضوعی بود 
که او پاسخ داد: قصدی برای بازگشت ندارم، زیرا در ورزش به همه چیزهایی که 
می خواستم رسیدم. هرچند دوست داشتم طلای المپیک را بگیرم و نشد اما دیگر 
حسرت نمی خوردم. از یک جایی شروع می کنم و در یک جایی هم باید تمام کنم. 
یک دونده همواره نمی تواند تا آخر بدود و دوران قهرمانی او پایان می یابد و باید 

واقع بین باشیم زیرا همیشه قرار نیست قهرمان باقی بمانیم.

وی ادامه داد: هر چیزی یک زمانی دارد و من هم در بهترین زمان از ورزش 
خداحافظی کردم و دوران ورزشی من با همه کم و کاستی ها و بالا و پایین هایی که 
داشت خیلی قشنگ تمام شد. خدا خیلی من را دوست داشت که به این زیبایی 
ورزش قهرمانی را برایم به پایان رساند. امیدوارم جوانان بتوانند راه من را ادامه دهند.

به همه چیزهایی که می خواستم رسیدم
پرتابگر المپیکی در واکنش به صحبت های حسین رسولی مبنی بر اینکه همواره به 
این موضوع اشاره دارد که یک اتاق می خواهد نه اردوی آمریکا، گفت: زمانی احسان 
حدادی به آمریکا رفت که مدال المپیک گرفته بود و در کنار آن سه طلای بازی های 
آسیایی را کسب کرد و رکورددار آسیا بود. به اولین اردوی آمریکا با هزنیه شخصی 
رفتم و هزینه ای به من پرداخت نشد. اگر هم رفتم به خاطر این بود که مربی من در 
آمریکا بود نه در ایران. مربی تصمیم می گیرد که ورزشکار چه کاری انجام دهد و کجا 
باشد. امیدوارم هم ورزشکاران حرف مربیان خود را گوش کنند تا در خیلی از مسائل 
موفق شوند. هرچند اعتقاد دارم که اردوهای خارجی برای ورزشکاران لازم است تا به 

قهرمانی المپیک برسند.
تصمیمی برای حضور در انتخابات فدراسیون ندارم

وی همچنین درباره حضور در انتخابات ریاست فدراسیون دوومیدانی گفت: هنوز 
تصمیمی در این زمینه نگرفتم و دوستان برای ورود به آن به ما پیشنهاد دادند و 
خیلی علاقه مند هستم تا کاندیدا شوم، هر چند بیرون از ورزش کار دارم و سرم 
شلوغ است. وقتی ۲۲ سال تجربه در این رشته دارم، دیگر نیازی به کسب تجربه 
نیست، چون همه چیز را در دوومیدانی دیدم و می دانم. دوستانی با دیدگاه های 

اتفاقات خوب  دوومیدانی شایسته  موفق شدند. جامعه  فدراسیون،  در  مختلف 
است که متاسفانه هیچ وقت در آن رخ نداده است، اما آرزو می کنم هر فردی که 
رئیس فدراسیون دوومیدانی می شود فارغ از هر دیدگاهی با دل و جان وارد جامعه 
دوومیدانی شود و موفقیت های بزرگی برای آن رقم بزند. این جامعه نسبت به 
رشته های دیگر بسیار مظلوم واقع شده و نیازمند توجه بیشتر در امکانات و قراردادها 

دارد.

حدادی: زمانی به آمریکا رفتم که در لندن نقره گرفتم
دیگر حسرت طلای المپیک را نمی خورم


